
 2025 

Protokoll fört vid styrelsemöte onsdag den 15 januari kl. 18.00 på Härnösands Brukshundklubb. 

Närvarande: Torbjörn Eriksson, Gunilla Nilsson, Martin Adelgren Thorén, Rolf Jonsson, Agneta 

Gidmark och Kerstin Widmark.  

Förhindrad att närvara: 

§ 125 Torbjörn öppnande mötet och hälsade alla välkomna.  

§ 126  Som ordförande valdes Torbjörn och som sekreterare Gunilla. 

§ 127 Dagordningen fastställdes efter tillägg under övriga frågor.  

§ 128 Som av justerare valdes Agneta Gidmark.  

§ 129 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§ 130 Martin redovisade ekonomin som visar på ett underskott på 97 103 kronor. Mötet beslutade 

att kostnaden för inköpt balanshinder med tillbehör för agilityns aktivitet, flyttas från resultat- till 

balansräkningen.  Avskrivs på 5 år med början 2025.  

Arrendekostnaden har ökat från 4 582 till 5 117 vilket godkännes av mötet. 

Vissa poster saknas inför beslut om ekonomiskt resultat för 2024. Rör sig om arvoden och kvitton. 

Martin kollar. Redovisas i styrelsens SMS grupp. 

Avtalet med Näbbar och Klor är klart vilket innebär, att medlemmar i HBK får 10% rabatt vid köp av 

vissa varor mot uppvisande av giltigt medlemsbevis i HBK. I gengäld får företaget sätta upp 

reklamskyltar på plats, vilken plats bestäms gemensamt. Beslutades att informera 

klubbmedlemmarna om detta på hemsidan. 

Martin och tidigare kassör Lena Backström lägger 2025 års budget. Martin redovisar i ett extra 

styrelsemöte som bestämts till den 1 februari kl. 9.00.  

§ 131 Inkomna skrivelser. 1) från SBK centralt angående prov och tävlingar. 2) MND Kallelse till möte 

i Ljungaverk den 23/3. SBK gällande verksamhetsstatistik från klubbarna för 2024. 3) Carina Norberg 

ang. instruktörsmöte på klubben. 

§ 132 Sektorernas rapporter: 

Rally: Inget att rapportera 

Agility: Fortsätter sina träningar i ridhuset i Hårsta. 

Tävling: Mental: Inget att rapportera.  



Tjänstehund: Beslutades att lägga sektorn ”vilande” så länge vi inte har några aktiva auktoriserade 

instruktörer.  

HUS:  Carina Norberg och Lena Nordlander har skickat ut kallelse Instruktörsmöte den 22 januari kl. 

18.30 för planering och uppstart inför årets kurser.  

Kök: Inget att rapportera 

Ungdom: Regelbundna träffar på HBK. Fortsatt samarbete mellan Sundsvall och Timrå. 

Anläggning: Finns en del kvarstående arbeten som behöver utföras: Elkablar att hänga upp, 

blinkande lysrör i utrymmet bakom kontoret, färdigställandet av delar i toautrymmet, belysning i 

aktivitetsgården, iordningställandet av altanen. De mer kostsamma arbetena får vänta till dess 

klubbens ekonomi tillåter. 

§ 133 Beslut tagna via styrelsens smsgrupp: Inga beslut är tagna. 

§ 134 Övriga frågor.1) Minnesord över Ove Åsander (Gunnel Crona). Förslaget som Gunnel Crona har 

skrivit, vidarebefordras till styrelsen av Gunilla.  

§ 135 Förtäring vid årsmötet: Martin kommer att tillfråga sin dotter, som är duktig på att baka, om 

hon vill åta sig detta. Beslutades att hon i så fall får ersättning.    

§ 136 Datum för nästa styrelsemöte: Första februari kl. 09.00. 

§ 137 Torbjörn avslutande mötet och tackade för visat intresse. 

 

 

 

 

Torbjörn Eriksson  Gunilla Nilsson Agneta Gidmark 

Ordförande   sekreterare  justerare 

 

 


